
Zápis č. 2/2015

z jednání výboru ŽP, kultury a sportu MČ Praha – Velká Chuchle, konaného dne 25.3.2015

Přítomni:
Ladislav  Kadeřábek,  Jiří  Špaňhel,  Vladislav  Houška,  Věra  Formanová,  Lenka  Němcová,
Eva Kratochvílová

Předmětem jednání bylo:

1. návrh úpravy zeleně u památníku na náměstí Chuchelských bojovníků:

 poražení  dvou  jalovců,  zmlazení  keřů  na  30cm,  vystřihání  nežádoucích

výmladků, zmlazení šeříků, sestřih bobkovišní, seřezání (zmlazení) tisů cca na

130  –  150cm,  dosázení  100ks  jalovce  plazivého  (3  barvy),  dosázení  30ks

skalníků, vysazení lípy srdčité (u pomníku naproti cedru), vysazení okrasných

trav  různých druhů (záhon  před  pomníkem),  dosypání  mezer  kačírkem cca

200kg, odvoz a likvidace vyřezaného materiálu, 

 odhadovaná cena: 50  000,-Kč bez DPH.

 nutno zrealizovat do konce dubna, poptat realizační firmy – odbor ŽP

 výbor se shodl, že tento návrh předloží na ZMČ

2. Finanční příspěvky pro spolky a organizace – upřesnění z 1. jednání výboru ze dne
21.1.2015

 Výše příspěvku 5-20 tisíc Kč za rok na spolek, výše se bude stanovovat dle

členské základny a přínosu pro MČ Velká Chuchle – maximálně 5 tisíc Kč na

jednu akci

 Podmínka pro udělení příspěvku – spolek má přiděleno IČ, vypracuje plán akcí

s předpokládanou výší příspěvků na jednotlivé akce v daném roce a na konci

roku dodá závěrečnou zprávu dodržení plánu se stručným popisem, jak akce

proběhly a jaký měly ohlas (hodnocení bude podkladem pro následující roky,

zda přispívat na dané akce a daným spolkům)

 výbor se jednomyslně shodl

 výbor  se  shodl,  že  tento  návrh  předloží  k dalšímu  jednání  finančnímu

výboru  (nutno  dopracovat  přesná  pravidla  pro  přidělování  příspěvků;  zda

celou částku vydat na rok dopředu, nebo postupné čerpání financí)



3. způsob řešení likvidace černých skládek ve správním obvodě městské části

 osazovaní informativních cedulí (nebuď jako               ) na problematická místa

 dohodnout s městskou policií, aby tato místa častěji kontrolovala

 finanční  náklady  MČ  na  likvidaci  černých  skládek  většího  rozsahu  budou

posuzovány individuálně

 zjistit možnosti získání finanční prostředků do rozpočtu MČ od MHMP 

 výbor se jednomyslně shodl 

 výbor se shodl, že tento návrh předloží na ZMČ

4. černá  skládka  mezi  ulicí  Strakonická  a  Lahovičkami,  v rozmezí  od  nájezdu na  ul.
Strakonickou z ul. K Sádkám do míst, kde se rovnoběžně nachází jez Modřany 

 černá skládka většího rozsahu, kdy by výzva na úklid vyvěšena na úřední desce

byla  neefektivní  z důvodu  velkého  množství  vlastníků,  doporučuje výbor

nechat odklidit na náklady MČ

 náklady dle cenové nabídky 17 100 Kč

 výbor se shodl, že tento návrh předloží na ZMČ

5. informativní nabídka - mobilní kluziště s vlastním chlazením:

 pan  Houška  předložil  výboru  cenovou  nabídku  a  seznámil  je  s možnostmi

pronájmu – koupě

 pan Houška zajistí další cenové nabídky ve variantě – chlazení pomocí jiné

látky než freon

 pan Špaňhel zjistí možnosti dotací

6. žádost podaná COUNTRY RADIO s.r.o.:

 festival na dostihovém závodišti 13.6 2015

 žádost o udělení výjimky o ukončení akce na 24:00

 výbor doporučuje 

 výbor se shodl, že tento návrh předloží na ZMČ

7. jednací řád:

 připravit jednací řád výboru na příští jednání výboru – předseda výboru



8. letní slunovrat:

 řešit s panem Freslem

 možnost spolupráce s Rodinným centrem Velká Chuchle

 připravit termín, rozpočet a program 

9. ostatní - informativní:

 otvírání studánek - předpokládaný termín v květnu

 problematika  přemnožených prasat  divokých -  připravit  informativní  článek

(odbor ŽP)

 z důvodu personálních změn dojde k úpravě úředních hodin pro veřejnost na

odboru životního prostředí 

Zapsala:

Ing. arch. Eva Kratochvílová

Ladislav Kadeřábek
Předseda výboru ŽP, kultury a sportu


